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Aerts	Katrien 

 
Geachte	voorzitter,	bestuurders,	
Beste	clubvertegenwoordigers,	
	
In	2015	werd	het	voorzitterschap	van	de	commissie	overgedragen	van	Nicolas	Elshout	naar	Katrien	
Aerts.	Zij	zal	in	de	toekomst	de	werking	van	de	commissie	verderzetten.		
	
In	 2015	 waren	 er	 ook	 verschillende	 wedstrijden.	 Als	 eerste	 was	 er	 het	 Indoor	 Vlaams	
Kampioenschap,	één	manche	in	Komen	en	één	manche	in	Snow	Valley.	Deze	wedstrijd	was	weer	
in	samenwerking	met	de	snowboarders	waardoor	het	voor	beide	partijen	een	succes	was.	Er	was	
ook	eindelijk	weer	vooruitgang	in	het	deelnemersveld	ten	opzichte	van	vorige	jaren.		
	
Als	 tweede	was	 er	 het	 BK	 Freeride	 dat	 georganiseerd	werd	 door	 Skibum	 in	 samenwerking	met	
Poederbaas.	Ook	dit	evenement	was	een	succes	met	30	deelnemers.	Hierdoor	wordt	dit	één	van	
de	succesvolste	BK’s	zonder	dat	we	hier	zelf	veel	moeite	in	hebben	moeten	steken.	
	
Als	derde	werd	het	BK	Freestyle	weer	georganiseerd	in	Les	Deux	Alpes.		
	
Als	laatste	werd	ook	het	BK	Skicross	in	Val	Thorens	georganiseerd.	De	condities	waren	best	
moeilijk	door	warme	omstandigheden.	Toch	kon	de	wedstrijd	vlot	worden	afgewerkt.	In	de	
toekomst	verwachten	wij	dat	deze	discipline	nog	fel	kan	groeien.	Ook	de	zilveren	medaille	van	
Xander	Vercammen	kan	hiertoe	bijdragen.		
	
In	2015	hebben	wij	ook	enkele	workshops	georganiseerd.	Voor	de	eerste	maal	werd	er	een	jury	
clinic	georganiseerd	voor	freestyle	ski.	Deze	clinic	was	wel	een	succes	omdat	er	meer	deelnemers	
meededen	dan	verwacht.	Dit	is	een	opleiding	die	wij	in	de	toekomst	ook	nog	verder	zullen	
uitbreiden.		
	
Daarnaast	stond	er	ook	meermaals	een	workshop	freestyle	voor	skileraren	gepland.	Jammer	
genoeg	waren	er	steeds	te	weinig	deelnemers	waardoor	deze	workshop	niet	kon	doorgaan.	Toch	
geloven	wij	in	het	nut	van	deze	opleiding	en	hopen	wij	dat	deze	workshop	in	de	toekomst	verplicht	
kan	worden.	
	
Over	het	algemeen	kunnen	wij	besluiten	dat	de	werking	van	onze	commissie	best	goed	is.	We	zijn	
nog	best	klein	en	we	zijn	nog	volop	aan	het	leren	en	groeien	maar	ons	team	bestaat	uit	zeer	
gemotiveerde	mensen	waardoor	we	de	toekomst	rooskleurig	inzien.		
	
 


